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PROTOKÓŁ Nr  27/2017 
 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się 26 października 2017 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji - Teresa Majkusiak 
Protokolant   - Alicja Dąbrowska  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 8 radnych na ogólną 
liczbę 9 oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Uwag do przesłanego porządku nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał 
się następująco:  
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2017 rok. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
179/XXI/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 23 grudnia 2016 roku dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 

 
3. Sprawy różne. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2017 rok. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

• 60014 – drogi publiczne powiatowe, gdzie zwiększa się dochody i wydatki o 50.000 
złotych. Środki te powiat otrzymał z Gminy Wolanów z przeznaczeniem na przebudowę 
drogi Konary – Mniszek, 

•  80195 – pozostała działalność zmniejsza się wydatki o kwotę 11.477 złotych, którą 
przenosi się do działu 854 – edukacyjna opieka wychowawcza. Pieniądze te były 
zabezpieczone w budżecie na wypłatę nagród dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej, 

• 85111 – szpitale ogólne przenosi się oszczędności z §4160 – pokrycie ujemnego wyniku 
finansowego jednostek zaliczonych do sektora finansów publicznych w kwocie 63.048 
złotych, które przeznacza się dla Szpitala w Iłży na: 
-  remont pomieszczenia na odpady medyczne – 8.880 złotych, 
-  remont pokrycia dachu na budynku Poradni Dermatologii pod potrzeby Nocnej i  
Świątecznej Opieki Zdrowotnej – 4.440 złotych, 

-  remont pokrycia dachu na budynku „D” – 15.096 złotych, 
- wymianę kabla zasilającego YAKY 4x240 pomiędzy agregatownią, a rozdzielnią 

elektryczną w budynku „B” SPZZOZ – Szpital w Iłży – 13.320 złotych, 
- wykonanie ekspertyzy technicznej z zakresu p.poż obiektów SPZZOZ – Szpital w Iłży 

– 11.544 złote, 
- zakup sprężarki do urządzeń medycznych na Bloku Operacyjnym w Dziale 

Anestezjologii i Intensywnej Terapii – 9.768 zł.  
• 85202 – domy pomocy społecznej, przenosi się oszczędności w kwocie 19.700 złotych 

na naprawę instalacji kotłowni – wymiany uszkodzonej pompy obiegowej centralnego 
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ogrzewania w DPS Jedlanka i na zakup drugiej pompy ładującej ciepłą wodę w DPS 
Krzyżanowice, 

• 85333 – powiatowe urzędy pracy zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 3.516 złotych 
z przeznaczeniem na sfinansowanie wypłaty wynagrodzenia z tytułu zastępstwa 
prawnego dla radców prawnych, finansowanego z Funduszu Pracy, 

• 85321 – zespoły ds. spraw orzekania o niepełnosprawności oszczędności z 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego w kwocie 570 złotych przenosi się na 
sfinansowanie składki na ubezpieczenie społeczne orzecznika zatrudnionego na umowę 
zlecenia, 

• 85406 – poradnie psychologiczno – pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne 
zwiększa się wydatki o kwotę 7.890 złotych, z przeznaczeniem na wypłatę nagród dla 
nauczycieli przyznanych przez Starostę z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

• 85420 – młodzieżowe ośrodki wychowawcze zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 
3.587 złotych z przeznaczeniem na wypłatę nagród dla nauczycieli przyznanych przez 
Starostę z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

• 85508 – rodziny zastępcze, przenosi się wydatki między powiatami, tj. z powiatu 
kozienickiego w kwocie 7.811 złotych na powiat dębicki w kwocie 1.811 złotych i na 
powiat ostrowiecki w kwocie 6.000 złotych. Oszczędności w powiecie kozienickim 
powstały w związku z opuszczeniem rodziny zawodowej przez troje dzieci, które na 
mocy postanowienia sądu zostały umieszczone w zawodowej rodzinie zastępczej na 
terenie powiatu radomskiego. Zwiększenie wydatków w powiecie dębickim wynika  z 
faktu zwiększenia miesięcznego wynagrodzenia dla osoby świadczącej pomoc rodzinie 
zastępczej oraz zgłoszonej potrzeby remontu domu, natomiast dla powiatu 
ostrowieckiego wynika z konieczności podpisania porozumienia z w/w powiatem, z 
uwagi na przeprowadzenie się rodziny opiekującej się dwójką dzieci z powiatu 
radomskiego do powiatu ostrowieckiego, 

•  90001 – gospodarka ściekowa i ochrona wód, zwiększa się wydatki (z wolnych 
środków) o kwotę 50.000 złotych z przeznaczeniem dla Gminy Rogowo w powiecie 
żnińskim  w województwie kujawsko – pomorskim na zakup przewoźnego agregatu 
prądotwórczego do zasilania przepompowni ścieków i stacji uzdatniania wody. 

 
Radny Waldemar Trelka zapytał, czy wpłynęła prośba w związku z realizacją filmu 
„Klecha”.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że wpłynęło pismo od producenta z 
Wrocławia. Będzie ono rozpatrywane przy opracowywaniu budżetu na rok przyszły.  Producent 
wystąpił o 100.000 złotych.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy na Zarządzie pojawił się wątek zwiększenia środków 
na poradnie psychologiczno – pedagogiczne. Od pewnego czasu dostaje informacje, że są 
ogromne kolejki młodzieży w Pionkach do poradni psychologiczno – pedagogicznych, bo 
czekać na opinie i na decyzje przez rok to jest trochę za długo. Wie, że jest spór między 
burmistrzem a powiatem w tym względzie. Dobrze byłoby, aby o tym pomyśleć, bo w końcu 
te poradnie są nasze. One obsługują i szkoły podstawowe i średnie.    
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że taki wątek w ogóle nie był poruszany 
na posiedzeniu Zarządu. Ale zgłosi to Wicestaroście.  
 
Radny Waldemar Trelka poinformował, że poprzednio Szpital w Pionkach miał kontrakt na 
NPL. Były dwa punkty w Pionkach i w Radomiu na ul. Okulickiego. Obecnie NPL będzie 
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prowadził Szpital w Iłży i Szpital w Pionkach. Zapytał na czym polega sukces Zarządu Powiatu, 
kiedy to Starosta i Wicestarosta mówili, że porozumieli się z dyrektorem Pogotowia 
Ratunkowego w Radomiu panem Kowalskim, że przekażą mu jakąś część pieniędzy bo jest 
pokrzywdzony, bo wiadomo, że nikt z Przytyka, z Zakrzewa, z Wolanowa nie będzie jechał do 
Iłży, czy Pionek bo po drodze ma miasto Radom.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że z tego co pan Wicestarosta 
referował to teren powiatu miał być podzielony na trzy części; Iłża, Pionki i Radom. Został on 
jednak podzielony na dwie części Pionki i Iłżę.  
 
Radny Waldemar Trelka zapytał, dlaczego mamy się dzielić pieniędzmi z panem Kowalskim. 
Czy sukces jest, że dyrektorzy naszych szpitali dają panu Kowalskiemu jakieś pieniądze. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że chodzi o dobro mieszkańców powiatu 
z tych gmin, które znajdują się najbliżej Radomia, żeby nie musieli jechać do Pionek, czy Iłży. 
A jeżeli pojadą do Radomia, to żeby nie byli odsyłani. Utrzymanie punktu na Okulickiego 
kosztowało dużo więcej, niż to porozumienie, które gwarantuje obsługę tych czterech gmin. 
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Stanowi ona 
załącznik Nr 3 do protokołu.  
         
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 179/XXI/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 
23 grudnia 2016 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że są zwiększone dochody o 830.558 
złotych a wydatki o 880.558 złotych. Te zmiany mają związek z uchwałami Zarządu Powiatu. 
Zwiększona została dotacja, którą otrzymujemy od Wojewody na domy pomocy społecznej. 
Poza tym o 50.000 złotych zostaje zwiększony deficyt i przychody. Są to środki na pomoc 
finansową dla Gminy Rogowo. Natomiast w wydatkach w wykazie przedsięwzięć jest 
zwiększenie o 50.000 złotych na drogę Konary – Mniszek. 
Następnie poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2017 w 
uzasadnieniu na 1 stronie jest błąd zamiast kwoty „53.200 złotych” powinna być wpisana kwota 
„53.280 złotych”.    
 
Pytań i uwag nie było.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Stanowi ona 
załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 27 posiedzenie 
o godz.14.40.  
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                Teresa Majkusiak 


